
*Alléén indien voor de uitspraak nodig: -dd of –tt. 
©Noordhoff Uitgevers bv 

 

 

 

tegenwoordige 
tijd 

enkelvoud 

meervoud 

ik, … jij, gebieden wijs 

jij, je, u, hij, zij, het 

stam 

stam + -t 

hele werkwoord 

verleden tijd 

enkelvoud 

meervoud 

zwak 

sterk 

zwak 

sterk 

stam + -de of -te 

-d of -t (maak langer) 

stam + -den of -ten 

wat hoor je? 

voltooid 
deelwoord 

schrijf -d of -t 

-en 

 

voltooid 
deelwoord als 

bijvoeglijk 
naamwoord 

uitgang -e* 

uitgang -en 

tegenwoordig 
deelwoord hele werkwoord + -d(e) 


